
Zápisnica 
z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 29. novembra 2013 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Ing. Vladimír Macánek, Martin Tonhauser,  Marek  Buch,  Ing. Stanislav  
Beňo, Milan Cabánek,  Ing. Marián Vrabec 
 
Ospravedlnení: Marian Rác, Ivan Behúl, Jozef Pagačovič 
 
Program : 
  1/  Otvorenie    
  2/  Procedurálne otázky :  
       - schválenie programu rokovania 
       - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania  
       - voľba návrhovej komisie  
       - voľba overovateľov zápisnice  
       - menovanie zapisovateľa zasadnutia  
  3/  Informatívna správa starostu obce   
  4/  Úprava programovej štruktúry rozpočtu obce na roky 2014 - 2016   
  5/  Návrh rozpočtu obce na roky  2014 -2016   
  6/  Návrh plánu investičných akcií pre rok 2014  
  7/  Zmluvy k bytovej výstavbe 
  8/  Vyhodnotenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach 
  9/  Návrh dotácií v zmysle VZN č. 4/2013  
10/  Rôzne  
11/  Diskusia 
12/  Návrh na uznesenie 
13/  Záver  
 
 
 Starosta obce otvoril piate riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Stanislav Beňo a Martin 
Tonhauser. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Milan 
Cabánek, Marek Buch, Ing. Vladimír Macánek. Milan Cabánek navrhol, aby body programu 
č.4, 5, 6, 8 a 9 boli zlúčené do jedného. Takto upravený program poslanci OZ schválili (zdržal 
sa Ing. Macánek, ostatní za). 
 
 Starosta obce predniesol informatívnu správu. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo úpravu programovej štruktúry obce na roky 2014 
až 2016. K uvedenej úprave sa vyjadril hlavný kontrolór obce. Po jeho vyjadrení obecné 
zastupiteľstvo schválilo úpravu programovej štruktúry rozpočtu obce na roky 2014-2016 
(všetci za). 
 
 

O 17.45 hod. sa dostavil Ing. Marián Vrabec. 
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Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu  na roky 2014-2016. Ing. Stanislav 

Beňo predniesol pripomienky k niektorým položkám rozpočtu. Tieto položky mu boli 
vysvetlené. Ing. Stanislav Beňo ďalej navrhol, aby z položky „reprezentačné“ bola vyčlenená 
čiastka na ocenenie občanov Lužianok vo výške 1000,-€. Tento návrh poslanci OZ 
jednohlasne schválili. 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 
rozpočtu na roky 2014, 2015 a 2016 ako aj návrh rozpočtu na roky 2015 a 2016. Po 
prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce na rok 2014 (všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh plánu investičných akcií pre rok 2014. Milan 
Cabánek chcel vedieť, či všetky navrhované akcie budú môcť byť realizované v budúcom 
roku. Starosta obce uviedol, že uvedené akcie sú schopné realizácie. Ing. Marián Vrabec 
navrhol, aby do investičných akcií bola zaradená aj rekonštrukcia obecného úradu a nové 
oplotenia „Cintorína Lužianky“. 
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo predložený plán investičných akcií 
s doplnkami  (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo vyhodnotenie komisií pri OZ 
v Lužiankach a jej členov za rok 2013, odmenu pre členov redakčnej rady a členov, ktorí sa 
podieľali na príprave materiálov k tvorbe knihy o obci podľa prílohy č.1/2013 ako aj odmenu 
hlavnému kontrolórovi obce vo výške 500,- € (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo výšku dotácie pre 
občianske združenia pôsobiace v Lužiankach podľa VZN obce č.4/2013 na rok 2014 
nasledovne: 
Miestna organizácia  SZZ                                         1 424,- €,  
ZO Jednota dôchodcov Slovenska                            1 830,- € 
MO SČK         685,- € 
DHZ       1 018,- € 
PZ Berbecíny          735,- € 
ZO CHPH         194,- € 
Lužiančanka       1 575,- € 
LÚČ        1 539,- € 
 
 
 Obecné zastupiteľstvo  na návrh komisie životného prostredia prerokovalo 
a jednohlasne schválilo priznanie dotácie za skrášľovanie životného prostredia pre občianske 
združenia pôsobiace v Obci Lužianky nasledovne: 
Miestna organizácia  SZZ    200,- € 
ZO Jednota dôchodcov Slovenska   100,- € 
MO SČK          0,- € 
DHZ        100- € 
PZ Berbecíny        100,- € 
ZO CHPH       150,- € 
Lužiančanka       100,- € 
LÚČ        100,- € 
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 Obecné zastupiteľstvo na návrh Milana Cabáneka schválilo jednorázový príspevok vo 
výške 200,-€ pre každú spoločenskú organizáciu za aktivity v roku 2013 pri príležitosti osláv 
obce, ktorý bude vyplatený z rozpočtu obce v roku 2013 (zdržal sa Ing. Macánek, ostatní za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo poskytnutie príspevku 5 ks lístkov na 
vývoz komunálneho odpadu v roku 2014 zdarma, občanovi s trvalým pobytom v obci 
Lužianky, ak dovŕšil 70 a viac rokov života  k 31.12. 2013, v prípade manželského páru, si 
nárok uplatní jeden z nich, poskytnutie príspevku 5 ks lístkov pre držiteľov ZŤP do 70 rokov, 
maximálne v počte 5 ks lístkov na domácnosť (všetci za).   
  
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo príspevok obce na  člena pre 
spoločenské organizácie v roku 2014 vo výške 5,-€ /člen v zmysle VZN č.4/2013 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo „Zmluvu o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy“ na 
výstavbu 17 b.j. v Lužiankach medzi Obcou Lužianky a Združením BFK & Envirostavby 
Lužianky, zastúpené spoločnosťou BFK spol. s r.o., Pohranice. Ing. Stanislav Beňo uviedol, 
že zmluvu preštudoval a s niektorými bodmi nesúhlasí (napr. v zmluve bol zo strany 
zhotoviteľa  doplnený článok 7, bod 4,5,6,7 s ktorým nesúhlasí; pokuta za nedodržanie 
termínov zo strany zhotoviteľa je nízka, len 3000,-€; inžinierske siete, chodníky a parkovacie 
miesta má zhotoviť prenajímateľ, ale pri rokovaní bolo dohodnuté, že tieto vybuduje 
zhotoviteľ). 
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo neschválilo „Zmluvu o uzavretí budúcej kúpnej 
zmluvy“ na výstavbu 17 b.j. v  Lužiankach medzi Obcou Lužianky a Združením BFK & 
Envirostavby Lužianky, zastúpené spoločnosťou BFK spol. s r.o., Pohranice (všetci za).    
Obecné zastupiteľstvo zrušilo všetky prijaté uznesenia v súvislosti s výstavbou nájomných 
bytov s firmou   BFK  spol. s r.o., 951 02 Pohranice 343, súhrnne zaradených do uznesenia 
40/2013 (všetci za).    
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odsúhlasilo cenu a realizáciu, v prípade 
priaznivého počasia, dokončenia Venušinej ulice v cene 9 593,29 € s DPH . Zhotoviteľom 
uvedenej akcie bude fy CESTY, s.r.o., Cabajská cesta 28, Nitra (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo na návrh Milana Cabáneka schválilo za člena stavebnej komisie 
pri OZ v Lužiankach Ing. Stanislava Beňa (zdržala sa Ing. Macánek, ostatní za). 

 
V diskusii starosta obce informoval o návrhu rôznych projektov, ktoré predložila Anna 

Poláčiková za „Jednotu dôchodcov v Lužiankach“. Poslanci sa dohodli, že projekty sa budú 
realizovať podľa možností obce. Starosta obce ďalej informoval o ponuke na vybudovanie 
domova sociálnych služieb v druhom pavilóne základnej školy. 

Ing. Marián Vrabec chcel vedieť, kedy bude realizované odvodnenie  na Kaplanovej 
ulici. Starosta obce uviedol, že na vybudovanie odvodnenia pri fare bola vybraná firma AB 
STAV a tá začne onedlho dielo realizovať. Ing. Marián Vrabec navrhol, aby sa voľby 
nekonali na obecnom úrade, ale v škole, čím by sa školský areál viac zviditeľnil. Ing. Marián 
Vrabec uviedol, že by sa mal viac využívať kamerový systém a občania, ktorí robia 
neporiadok, by mali byť predvolaní na obecnú políciu na riešenie. Ďalej uviedol, že obecný 
policajti sú volaní na zásah do firiem, ktoré podnikajú v Lužiankach. Podľa jeho názoru, by 
protiprávnu činnosť mala riešiť štátna polícia. Ing. Marián Vrabec poukázal na nečistotu 
v obecnom aute Felícia a uviedol, že zodpovedný pracovník obce by mal auto pravidelne 
čistiť. 
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Ing. Vladimír Macánek chcel vedieť, prečo kolotočiari pri oslavách obce vyberali 
peniaze za jazdy od občanov, keď občania mali lístky od obci. Starosta obce uviedol, že lístky 
na kolotoče neboli hradené z rozpočtu obce, ale platili si ich občania sami. Ing. Vladimír 
Macánek poukázal na to, že obecná polícia hliadkuje v autobusových spojoch č.21. Poriadok 
v autobusových spojoch by si mala zabezpečiť ARRIVA sama na svoje náklady. Ďalej 
uviedol, že na „Cintoríne Kajsa“ opäť vyschli tuje. Starosta obce uviedol, že tuje, ktoré 
vyschli v minulom roku, boli reklamované v bauMaxe, obec dostala za ne náhradné tuje, ale 
aj tie po roku opäť vyschli. 
  
  

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia z piateho riadneho 
zasadnutia obecného zastupiteľstva a následne starosta obce poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil piate riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                 Ing. Stanislav Beňo                                       Martin Tonhauser   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


